

Ballet Family Club Membership Application Form
芭蕾舞親子薈會員申請表

Application methods 申請方法:

Return the completed application and send to bfc@hkballet.com or mail to "Marketing Department, Hong Kong Ballet, Ground Floor, 60 Blue Pool Road, Happy Valley, Hong Kong", with the subject "Application for Ballet Family Club Membership".

填妥以下申請表格，電郵至 bfc@hkballet.com；或郵寄至香港跑馬地藍塘道 60 號地下香港芭蕾舞團市場推廣部，標題列明**芭蕾舞親子薈會員申請**。

Personal Information (please complete the form in English, unless otherwise specified)

個人資料 (除特別註明外，請以英文填寫本表格)

Name 姓名(English 英文)		Name 姓名(Chinese 中文)	
Date of Birth 出生日期		Gender 性別	Male 男/ Female 女
Email 電郵		Tel 電話	
Mailing Address 郵寄地址 (English 英文)			
First Language 語言	English 英文/ Cantonese 粵語/ Mandarin 普通話/國語/ Other 其他 _____		
Education Level 學歷程度	Post-graduate or above 學士以上/ Undergraduate 大專/大學/ Secondary School 中學/ Other 其他 _____		
Occupation 職業			

Please provide the Guardian's information if the applicant is aged 12 or below

如申請者未為 12 歲或以下，請提供監護人資料

Name 姓名 (English 英文)		Tel 電話	
Email 電郵			

I ***agree to / do not agree** Hong Kong Ballet to use the data for marketing. (*Please delete if inappropriate)
本人 ***接受/ 不接受** 香港芭蕾舞團使用本人的資料作為推廣信息之用。(*請刪去不適用者)

- All information will be kept confidential 以上資料絕對保密
- For enquiries, please email to 如有任何查詢，請電郵至 bfc@hkballet.com